

LNC™ MP Series Patient Cables

DIRECTIONS FOR USE	
Reusable	 Not made with natural rubber latex
	 Non-sterile

INDICATIONS
The LNC™ MP Series Patient Cables and Masimo Sensors are indicated for the continuous noninvasive monitoring of arterial oxygen saturation (SpO₂) and pulse rate for adult, pediatric, infant and neonatal patients. LNC MP Patient Cables are indicated for use with the following devices and sensors:

When used with Masimo SET™ Technology:

- Masimo SET IntellVue Module
- Masimo SET IntellVue Multi-Measurement Sensor (MMS)
- Masimo SET IntellVue Multi-Measurement Sensor X2 (MMS X2)

Sensors	Weight Range	Saturation Accuracy (70 - 100% SpO ₂)		Pulse Rate Accuracy (25 - 240 bpm)		Low Perfusion Accuracy (70 - 100% SpO ₂)	
		No Motion	Motion	No Motion	Motion	Saturation	Pulse Rate
LNCs Adtu/ Adtu-3	>30kg	± 2%	± 3%	± 3 bpm	± 5 bpm	± 2%	± 3 bpm
LNCs Pdtu/ Pdtu-3	10 - 50 kg	± 2%	± 3%	± 3 bpm	± 5 bpm	± 2%	± 3 bpm
LNCs Infnt-3	3 - 20 kg	± 2%	± 3%	± 3 bpm	± 5 bpm	± 2%	± 3 bpm
LNCs Neo/ Neo-3	<3 kg	± 3%	± 3%	± 3 bpm	± 5 bpm	± 3%	± 3 bpm
	>40 kg	± 2%	± 3%	± 3 bpm	± 5 bpm	± 2%	± 3 bpm
LNCs NeoP/ NeoP-3	<1 kg	± 3%	± 3%	± 3 bpm	± 5 bpm	± 3%	± 3 bpm
LNCs Trauma	>30 kg	± 2%	± 3%	± 3 bpm	± 5 bpm	± 2%	± 3 bpm
LNCs Neonatal	<1 kg	± 3%	± 3%	± 3 bpm	± 5 bpm	± 3%	± 3 bpm
LNCs Neonborn Infant/ Pediatrics	3-10 kg 10-30 kg	± 2%	± 3%	± 3 bpm	± 5 bpm	± 2%	± 3 bpm
LNCs DCI	>30 kg	± 2%	± 3%	± 3 bpm	± 5 bpm	± 2%	± 3 bpm
LNCs DCP	10 - 50 kg	± 2%	± 3%	± 3 bpm	± 5 bpm	± 2%	± 3 bpm
LNCs TC-i	>30 kg	± 3.5%	N/A	± 3 bpm	N/A	± 3.5%	± 3 bpm
LNCs TF-i	>30 kg	± 2%	N/A	± 3 bpm	N/A	± 2%	± 3 bpm
	1 - 3 kg	± 3%	± 3%	± 3 bpm	± 5 bpm	N/A	N/A
LNCs YI	>3 kg	± 2%	± 3%	± 3 bpm	± 5 bpm	N/A	N/A

The LNCs TF-i and TC-i sensors were not validated under motion conditions.

The LNCs YI was not validated under low perfusion conditions.

When used with Philips FAST SpO₂ Technology:

- FAST-SpO₂ IntellVue Module, M1020B A01
- FAST-SpO₂ M3/M4 Multi-Measurement Sensor (MMS), M3000A A01
- FAST-SpO₂ Multi-Measurement Sensor (MMS), M3010 A A01
- FAST-SpO₂ IntellVue Multi-Measurement Sensor X2 (MMS X2) M3002A A01
- FAST-SpO₂ IntellVue MP2, M8102A
- FAST-SpO₂ IntellVue MPM/MPST/MPSSC, M8105A/AT/AS

Sensors	Weight Range	Saturation Accuracy (70 - 100% SpO ₂)		Pulse Rate Accuracy (25 - 240 bpm)	
		No Motion	Motion	No Motion	Motion
LNCs Adtu/Adtu-3	> 30 kg	± 2%		± 3 bpm	
LNCs Pdtu/Pdtu-3	10 - 50 kg	± 2%		± 3 bpm	
LNCs Infnt-3	3 - 20 kg	± 2%		± 3 bpm	
LNCs Neo/Neo-3	< 3 kg	± 3%		± 3 bpm	
	> 40 kg	± 2%		± 3 bpm	
LNCs NeoP/NeoP-3	< 1 kg	± 3%		± 3 bpm	
LNCs DCI	> 30 kg	± 2%		± 3 bpm	
LNCs DCP	10 - 50 kg	± 2%		± 3 bpm	
LNCs TC-i	> 30 kg	± 3.5%		± 3 bpm	
LNCs TF-i	> 30 kg	± 2%		± 3 bpm	
	1 - 3 kg	± 3%		± 3 bpm	
LNCs YI	> 3 kg	± 2%		± 3 bpm	

LNC MP Series Patient Cables and the above Masimo Sensors have been validated with the Masimo SET and Philips FAST-SpO₂ devices listed above. The saturation accuracy of the neonatal sensors were validated on adult volunteers and 1%w added to account for the properties of fetal hemoglobin. The LNCs YI multiuse sensor was validated on adult adults.

WARNINGS

- Ensure the cable is physically intact, with no broken or frayed wires or damaged parts. Visually inspect the cable and discard if cracks or discoloration are found.
- Carefully route cable and patient cable to reduce the possibility of patient entanglement or strangulation.
- Do not attempt to reprocess, recondition or recycle Masimo patient cables as these processes may damage the electrical components, potentially leading to patient harm.
- Failure to properly connect the sensor or the extender module to the cable will result in intermittent readings, inaccurate results, or no reading.
- To avoid damage to the cable, always hold it by the connector rather than the cable when connecting or disconnecting either end.
- Always refer to the extender module operator's manual for complete instructions or additional instructions.
- Refer to the specific sensor's *Directions for Use* for detailed sensor instructions and warnings.
- Probes and cables are designed for use with specific monitors. The user and/or operator needs to verify the compatibility of the monitor, probe, and cable before use, otherwise patient injury can result.

INSTRUCTIONS

A. Attaching LNC MP Patient Cables to the Instrument

Refer to Figures 1a and 1b. Orient the connector of the cable to match with the patient cable connector on the SpO₂ Module (Fig. 1a) or the MMS (Fig. 1b).

CAUTION: ENSURE YOU ARE CONNECTING A LNC MP PATIENT CABLE TO EITHER A MASIMO SET OR PHILIPS FAST SpO₂ SOCKET. THERE ARE A NUMBER OF SIMILAR CONNECTORS WITH DIFFERENT COLORS AND DIFFERENT MECHANICAL KEYING. NEVER FORCE A PATIENT CABLE CONNECTOR INTO THE MODULE OR MMS. FAILURE TO USE A LNC MP PATIENT CABLE MAY RESULT IN DAMAGE TO THE MODULE OR MMS, INACCURATE READINGS, OR NO READINGS.

Note: There is a difference in color shade between the LNC MP Patient Cable and the Philips MMS/ SpO₂ Module receptacle. However, this is an acceptable configuration. Masimo SET performance is not available when connected to an instrument with Philips FAST SpO₂ Technology.

B. Attaching the LNC MP Patient Cable to a LNCs Sensor

- Refer to Figure 2. Insert the Sensor cable connector completely into the LNC MP Patient Cable.
- Refer to Figure 3. Completely close the protective cover.

Disconnecting the LNC MP Patient Cable from a LNCs Sensor

- Refer to Figure 4. Lift the protective cover to gain access to the sensor connector.
- Refer to Figure 5. Pull firmly on the sensor connector to remove from the patient cable.

CLEANING

Clean the LNC MP Patient Cable by wiping it with a 70% isopropyl alcohol pad and allow it to dry.

CAUTION

Do not soak or immerse the cable in any liquid solution. Do not attempt to sterilize.

ENVIRONMENTAL

Operating Temperature	41° F to 104° F (5° C to 40° C)
Storage Temperature	-40° F to 158° F (-40° C to 70° C)
Relative Humidity	5% to 95% noncondensing

WARRANTY

Masimo warrants to the initial buyer only that these products, when used in accordance with the directions provided with the Products by Masimo, will be free of defects in materials and workmanship for a period of six (6) months.

THE FOREGOING IS THE SOLE AND EXCLUSIVE WARRANTY APPLICABLE TO THE PRODUCTS SOLD BY MASIMO TO BUYER. MASIMO EXPRESSLY DISCLAIMS ALL OTHER ORAL, EXPRESS OR IMPLIED WARRANTIES, INCLUDING WITHOUT LIMITATION ANY WARRANTIES OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE. MASIMO'S SOLE OBLIGATION AND BUYER'S EXCLUSIVE REMEDY FOR BREACH OF ANY WARRANTY SHALL BE, AT MASIMO'S OPTION, TO REPAIR OR REPLACE THE PRODUCT.

WARRANTY EXCLUSIONS

This warranty does not extend to any product that has been used in violation of the operating instructions supplied with the product, or has been subject to misuse, neglect, accident or externally created damage. This warranty does not extend to any product that has been connected to any unintended instrument or system, has been modified, or has been disassembled or reassembled. This warranty does not extend to sensors or patient cables that are not reproduced, reconditioned or recycled.

IN NO EVENT SHALL MASIMO BE LIABLE TO BUYER OR ANY OTHER PERSON FOR ANY INCIDENTAL, INDIRECT, SPECIAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES INCLUDING WITHOUT LIMITATION LOST PROFITS, EVEN IF ADVISED OF THE POSSIBILITY THEREOF. IN NO EVENT SHALL MASIMO'S LIABILITY ARISING FROM ANY PRODUCTS SOLD TO BUYER (UNDER A CONTRACT, WARRANTY, TORT OR OTHER CLAIM EXCEED THE AMOUNT PAID BY BUYER FOR THE LOT OF PRODUCTS) INVOLVED IN SUCH CLAIM. IN NO EVENT SHALL MASIMO BE LIABLE FOR ANY DAMAGES ASSOCIATED WITH A PRODUCT THAT HAS BEEN REPRODUCED, RECONDITIONED OR RECYCLED. THE LIMITATIONS IN THIS SECTION SHALL NOT BE DEEMED TO PRECLUDE ANY LIABILITY THAT, UNDER APPLICABLE PRODUCTS LIABILITY LAW, CANNOT LEGALLY BE PRECLUDED BY CONTRACT.

NO IMPLIED LICENSE

Purchase or possession of this patient cable does not carry any express or implied license to use this cable, and no use of this cable is not an authorized device or separately authorized to use LNC MP Patient Cables.

CAUTION: FEDERAL LAW (USA) RESTRICTS THIS DEVICE TO SALE BY OR ON THE ORDER OF A PHYSICIAN. For professional use. See instructions for full prescribing information, including indications, contraindications, warnings, precautions and adverse events.

The following symbols may appear on the product or product labeling:

SYMBOLS	DEFINITION
	Caution
	Follow Instructions for Use
	Manufacturer
	Date of Manufacture
	Non-sterile
	Not made with natural rubber latex
Rx ONLY	Federal law (USA) restricts this device to sale by or on the order of a physician
CE	Mark of Conformity to European Medical Device Directive 93/42/EEC
REP	Authorized representative in the European community
LOT	Lot code
REF	Catalogue number (model number)
>	Greater than
<	Less than
	Do Not Discard

Patents: http://www.masimo.com/patents.htm

Masimo, ® SET, TF-i and LNCs are federally registered trademarks of Masimo Corporation.

LNC is a trademark of Masimo Corporation.

PHILIPS is a trademark of Koninklijke Philips Electronics N.V.

Printed in USA.

Câbles patient LNC™ MP.

MODE D'EMPLOI	
Capteur	 Ne contient pas de latex naturel
	 Non stérile

INDICATIONS
Les câbles patient LNC™ MP et les capteurs Masimo sont préconisés pour la surveillance continue et non invasive de la saturation du sang artériel en oxygène (SpO₂) et la fréquence du pouls pour adultes, enfants, bébés et nouveau-nés. Les câbles patient LNC MP doivent être utilisés avec les capteurs et appareils suivants : Pour utilisation avec la technologie Masimo SET™ :

- Module Masimo SET IntellVue
- Serveur Multi-Mesure SET IntellVue Multimètres (MMS)
- Serveur Masimo SET IntellVue Multimètres X2 (MMS X2)

Capteurs	Plage de poids	Saturation Précision (70 - 100 % SpO ₂)		Fréquence du pouls Précision (25 - 240 bpm)		Perfusion basse Précision (70 - 100 % SpO ₂)	
		Au repos	En mouvement	Au repos	En mouvement	Saturation	Fréquence du pouls
LNCs Adtu/ Adtu-3	>30kg	± 2 %	± 3 %	± 3 bpm	± 5 bpm	± 2 %	± 3 bpm
LNCs Pdtu/ Pdtu-3	10 - 50 kg	± 2 %	± 3 %	± 3 bpm	± 5 bpm	± 2 %	± 3 bpm
LNCs Infnt-3	3 - 20 kg	± 2 %	± 3 %	± 3 bpm	± 5 bpm	± 2 %	± 3 bpm
LNCs Neo/ Neo-3	< 3 kg	± 3 %	± 3 %	± 3 bpm	± 5 bpm	± 3 %	± 3 bpm
	> 40 kg	± 2 %	± 3 %	± 3 bpm	± 5 bpm	± 2 %	± 3 bpm
LNCs NeoP/ NeoP-3	< 1 kg	± 3 %	± 3 %	± 3 bpm	± 5 bpm	± 3 %	± 3 bpm
LNCs Trauma	> 30 kg	± 2 %	± 3 %	± 3 bpm	± 5 bpm	± 2 %	± 3 bpm
LNCs Neonatal	< 1 kg	± 3 %	± 3 %	± 3 bpm	± 5 bpm	± 3 %	± 3 bpm
LNCs Neonborn Infant/ Pediatrics	3 - 10 kg 10 - 30 kg	± 2 %	± 3 %	± 3 bpm	± 5 bpm	± 2 %	± 3 bpm
LNCs DCI	> 30 kg	± 2 %	± 3 %	± 3 bpm	± 5 bpm	± 2 %	± 3 bpm
LNCs DCP	10 - 50 kg	± 2 %	± 3 %	± 3 bpm	± 5 bpm	± 2 %	± 3 bpm
LNCs TC-i	> 30 kg	± 3,5 %	N/A	± 3 bpm	N/A	± 3,5 %	± 3 bpm
LNCs TF-i	> 30 kg	± 2 %	N/A	± 3 bpm	N/A	± 2 %	± 3 bpm
	1 - 3 kg	± 3 %	± 3 %	± 3 bpm	± 5 bpm	N/A	N/A
LNCs YI	> 3 kg	± 2 %	± 3 %	± 3 bpm	± 5 bpm	N/A	N/A

Les capteurs LNCs TF-i et TC-i n'ont pas été homologués dans des conditions en mouvement.

La précision de la LNCs YI n'a pas été validée pendant les mouvements et dans les cas de perfusions basses.

Utilisés avec la technologie Philips FAST SpO₂ :

- Module IntellVue FAST-SpO₂ M1020B A01
- Serveur Multimètres FAST-SpO₂ M3/M4 (MMS) M3000A A01
- Serveur IntellVue Multimètres FAST-SpO₂ (MMS) M3001A A01
- Serveur IntellVue Multimètres FAST-SpO₂ X2 (MMS X2) M3002A A01
- Module IntellVue FAST-SpO₂ MP2, M8102A
- FAST-SpO₂ IntellVue MPM/MPST/MPSSC, M8105A/AT/AS

Capteurs	Plage de poids	Précision de la saturation (70 - 100 % SpO ₂)		Précision de la fréquence du pouls (25 - 240 bpm)	
		Au repos	En mouvement	Au repos	En mouvement
LNCs Adtu/Adtu-3	> 30 kg	± 2 %		± 3 bpm	
LNCs Pdtu/Pdtu-3	10 - 50 kg	± 2 %		± 3 bpm	
LNCs Infnt-3	3 - 20 kg	± 2 %		± 3 bpm	
LNCs Neo/Neo-3	< 3 kg	± 3 %		± 3 bpm	
	> 40 kg	± 2 %		± 3 bpm	
LNCs NeoP/NeoP-3	< 1 kg	± 3 %		± 3 bpm	
LNCs DCI	> 30 kg	± 2 %		± 3 bpm	
LNCs DCP	10 - 50 kg	± 2 %		± 3 bpm	
LNCs TC-i	> 30 kg	± 3,5 %		± 3 bpm	
LNCs TF-i	> 30 kg	± 2 %		± 3 bpm	
	1 - 3 kg	± 3 %	± 3 %	± 3 bpm	± 5 bpm
LNCs YI	> 3 kg	± 2 %	± 3 %	± 3 bpm	± 5 bpm

Les câbles patient de série LNC™ MP et les capteurs Masimo ont été homologués avec les dispositifs Masimo SET et Philips FAST-SpO₂ listés ci-dessus. La précision de la mesure de la saturation réalisée par les capteurs neonatal a été validée sur des volontaires adultes et 1 % a été ajoutée au décompte pour les propriétés de l'hémoglobine fœtale. Le capteur multiusage LNCs YI a été validé sur des doigts adultes.

AVERTISSEMENTS

- Vérifiez que le câble n'est ni défectueux, qu'il ne présente aucun fil cassé ou dénudé, ni aucune plaque endommagée. Inspectez visuellement le câble et jetez si vous découvrez des fissures ou des décolorations.
- Disposez le câble et le câble patient de façon à réduire les risques d'enchevêtrement ou de strangulation.
- N'essayez pas de réparer, reconditionner ou recycler les câbles patient Masimo, ces procédés pouvant endommager les composants électriques et exposer les blessures au patient.
- Un branchement incorrect du capteur ou du module de l'oximétrie au câble risque de provoquer des interférences électromagnétiques, des résultats erronés ou l'absence de mesures.
- Pour éviter d'endommager le câble, saisissez toujours le connecteur et non le câble lorsque vous connectez ou déconnectez l'un ou l'autre des extrémités.
- Pour obtenir des instructions complètes ou supplémentaires, reportez-vous toujours au manuel d'utilisation du module d'oxymétrie.
- Utilisez votre rapporteur au module d'emplot pour obtenir des instructions plus détaillées et des mises en garde.
- Tous les capteurs et les câbles sont conçus pour être utilisés avec des moniteurs spécifiques. Vérifiez la compatibilité du moniteur, du câble et de la sonde avant de les utiliser, afin d'éviter toute blessure éventuelle du patient.

INSTRUCTIONS

A. Fixer le câble patient LNC MP à l'instrument

Reportez-vous aux Fig. 1a et 1b. Orientez le connecteur du câble de façon à le raccorder au connecteur de câble patient du module SpO₂ Module (Fig. 1a) ou MMS (Fig. 1b).

MISE EN GARDE: VÉRIFIEZ QUE VOUS RACCORDEZ UN CÂBLE PATIENT LNC MP À LA PRISE MASIMO SET OU PHILIPS FAST SpO₂. IL EXISTE DE NOMBREUX CONNECTEURS DIFFÉRENTS À DIFFÉRENCER MAIS AVEC UNE COULEUR ET UNE CONNECTIQUE DIFFÉRENTE. NE FORCEZ JAMAIS FORCER UN CONNECTEUR DE CÂBLE PATIENT DANS UNE EMBASE DE MODULE OU MMS. EN N'UTILISANT PAS UN CÂBLE PATIENT LNC MP, VOUS RISQUEZ D'ENDOMMAGER LE MODULE, D'OBTENIR DES MESURES ERRONEES OU AUCUNE NO LECTURE.

Remarque: Il existe une différence de couleur entre le câble patient LNC MP et l'embase du module Philips MMS/SpO₂. Cependant, cette configuration est acceptable. La performance Masimo SET n'est pas disponible lorsqu'il est connecté à un instrument avec la technologie Philips FAST-SpO₂.

B. Raccorder le câble patient LNC MP au capteur LNCs

- Reportez-vous à la Figure 2. Insérez complètement le connecteur du câble de capteur dans le câble patient LNC MP.
- Reportez-vous à la Figure 3. Fermez le couvercle de protection.

Déconnecter du capteur du câble patient LNC MP d'un capteur LNCs

- Reportez-vous à la Figure 4. Soulevez le couvercle de protection pour accéder au connecteur du capteur.
- Reportez-vous à la Figure 5. Tirez fermement sur le connecteur du capteur pour le retirer du câble patient.

NETTOYAGE

Nettoyez le câble patient LNC MP à l'aide d'un tampon imbibé d'alcool isopropyle à 70 %, puis laissez sécher.

ATTENTION :

Né pas faire tremper ou immerger le câble dans une solution liquide. N'essayez pas de le stériliser.

CARACTÉRISTIQUES ENVIRONNEMENTALES

Température de fonctionnement	5 ° C à 40 ° C (41 ° F à 104 ° F)
Température de stockage	-40 ° F à 158 ° F (-40 ° C à 70 ° C)
Humidité relative	5 % à 95 %, sans condensation

GARANTIE

Masimo garantit uniquement à l'acheteur initial que les produits fabriqués s'ils sont utilisés conformément aux instructions fournies avec les produits par Masimo, sont exempts de défaut de matériel et de main-d'œuvre pendant une période de six (6) mois.

LA GARANTIE SUIVANTE CONSTITUE LA SEULE ET EXCLUSIVE GARANTIE APPLICABLE AUX PRODUITS VENDUS À L'ACHETEUR PAR MASIMO. MASIMO REJETTE FORMELLEMENT TOUTE AUTRE GARANTIE ORALE, EXPRESSE OU TACITE, NOTAMMENT, SANS RESTRICTION, TOUTE GARANTIE DE QUALITÉ MARCHANDE OU DE CONFORMANCE À LA LOI, QUELLE QUE SOIT LA JURISDICTION DE MASIMO ET/ET S'ELLE RECOURS À L'ACHETEUR EN CAS DE RUPTURE DE GARANTIE SÉRIENT, AU CHOIX DE MASIMO, LA RÉPARATION OU LE REMPLACEMENT DU PRODUIT.

EXCLUSIONS DE GARANTIE

La présente garantie ne s'applique pas au produit utilisé sans préavis en compte du module d'emplot fourni ou soumis à un usage abusif, une négligence ou un accident. Cette garantie ne couvre aucun produit ayant été connecté à un instrument ou un système non prévu, ayant été modifié ou démonté ou remonté. Cette garantie ne concerne pas les capteurs ou câbles patient ayant subi un retraitement, un reconditionnement ou un recyclage.

EN AUCUN CAS MASIMO NE SAURAIT ÊTRE TENU RESPONSABLE ENVERS L'ACHETEUR OU QUICONQUE DE TOUT DOMMAGE ACCIDENTEL, INDIRECT, SPECIAL OU COLLATÉRAL, Y COMPRIS, MAIS SANS S'Y LIMITER, DES PERTES DE PROFITS, MÊME SI LA POSSIBILITÉ DE TELS DOMMAGES A ÉTÉ CONNUE. EN AUCUN CAS, LA RESPONSABILITÉ DE MASIMO RÉSULTANT DE LA VENTE DE TOUT PRODUIT À L'ACHETEUR DANS LE CADRE D'UN CONTRAT, D'UNE GARANTIE, D'UN ACTE DOMMAGEABLE OU AUTRE RECLAMATION NE POURRA DÉPASSER LE MONTANT PAYÉ PAR L'ACHETEUR POUR LE LOT DE PRODUITS FAISANT L'OBJET D'UNE TELLE RECLAMATION. EN AUCUN CAS MASIMO NE PEUT ÊTRE TENU RESPONSABLE DE TOUT DOMMAGE ASSOCIÉ À UN PRODUIT AYANT SUBI UN TRAITEMENT, UN RECONDITIONNEMENT OU UN RECYCLAGE. LES LIMITES DES DOMMAGES ASSOCIÉS À CE TITRE NE SAURONT ÊTRE ENVOYÉES. L'EXCLUSION D'UNE RESPONSABILITÉ QUI, EN VERTU DE LA LOI APPLICABLE, LA RESPONSABILITÉ EN MATIÈRE DE PRODUITS, NE PEUT ÊTRE LÉGALEMENT EXCLUE PAR CONTRAT.

AUCUNE LICENCE
L'achat ou la possession de ce câble patient n'implique aucune autorisation tacite ou explicite concernant l'utilisation de ce câble avec un appareil non autorisé ou autorisé séparément à fonctionner avec le câble patient LNC MP.

ATTENTION : EN VERTU DE LA LOI FÉDÉRALE AMÉRICAINE, CET APPAREIL NE DOIT ÊTRE VENDU QU'À UN MÉDECIN OU À SON ORDONNANCE.

Pour un usage professionnel. Voir le module d'emplot pour obtenir des informations de prescription complètes, dont des indications, avertissements, précautions et effets indésirables.

